
PP-中石化茂名溶喷布专用料-PPH-Y1500

产品名称 PP-中石化茂名溶喷布专用料-PPH-Y1500

公司名称 东莞市华韵塑胶原料有限公司

价格 33.00/kg

规格参数 品牌:95级专用熔喷原料
型号:95级+专用熔喷料
产地:溶喷口罩原料

公司地址 东莞市樟木头镇奥园塑金国际8栋214

联系电话 0769-87600377 13556776933

产品详情

PP-中石化茂名溶喷布专用料-PPH-Y1500

4. Improve the properties of PP / Pe recycled materials P or PE recycled materials due to the degradation or cross-
linking after reprocessing, PP / Pe recycled materials or comminuted leftover materials will become very brittle, can
not be added in large quantities or directly used, added Poe blending granulated, or directly injected, can make PP / Pe
recycling performance greatly improved, such as plastic tray, plastic turnover box, plastic toolbox, plastic office chair
accessories, Beach Chair and so on. Extrusion pipe industry,

 in the hose industry, especially the extrusion of winding corrugated pipe, Eva and Poe mixed use of products more
flexible, better flexure and winding resistance, products lighter, better resistance to environmental stress. Added to the
inner layer of the extruded flat pipe, the hose has anti-pollution sealing, the required heat sealing temperature is low
and the heat sealing strength is higher! Widely used in vacuum cleaner hose, washing machine hose, drainage pipe. 6.
The extremely low crystallinity of the color masterbatch or filled masterbatch makes the POE have good inclusion and
excellent fluidity for filling, which makes the POE be used as carrier or substitute for pe wax in the color masterbatch
or filled masterbatch, the quality of Color masterbatch or filling masterbatch is greatly improved.

聚丙烯PP 韩国湖南 H4540 H5300 SFC-750R DJ-570S J-150 J-550S 

聚丙烯PP 韩国SK B319G B330F B360F B380G 9 B393G BX3800 

聚丙烯PP 韩国SK BX3900 H380Y R370Y 

聚丙烯PP 韩国LG GP-2300 R1610 1007 GP-3152F H1500 H5300 M1400 M1600 

聚丙烯PP 韩国现代 H1500 H1501 H4540 H5300 DJ-570S 

聚丙烯PP 韩国晓星 HJ400 HJ801R J440 J640 J801 J801R J700 R300X R301 R601 



聚丙烯PP 韩国油化 4017M CB5108H HJ4012 

聚丙烯PP 韩国大林BASELL 1073 BASELL EP332H BASELL EP400M BASELL RP340N BASELL RP344R 

聚丙烯PP 韩国大林BASELL RP348N 

聚丙烯PP 韩国大林BASELL EP332K 

聚丙烯PP 韩国大林BASELL HP602N 

聚丙烯PP 韩国锦湖 H150U 

聚丙烯PP 韩国锦湖 H150U-UV 

聚丙烯PP 韩国三星TOTAL 332K TOTAL BJ500TOTAL FB51 TOTAL BJ350 TOTAL BJ550 TOTAL BJ730
TOTAL BJ750 

聚丙烯PP 韩国三星TOTAL GH42 TOTAL TB52 TOTAL FH44 TOTAL TH52H TOTAL HJ400 TOTAL HJ500
TOTAL HJ700 

聚丙烯PP 韩国三星TOTAL HJ730 TOTAL HJ730L TOTAL RJ760 TOTAL FH44N 

五、挤出管行业 在软管行业，尤其是挤出缠绕波纹管，EVA和POE的混合使用得到的产品更柔韧，耐屈
绕性更佳，产品更轻，抗环境应力更佳。添加在挤出平管的内层，使得软管具有抗污染性的封口，所需
的热封温度低且热封强度更高！广泛的应用于吸尘器软管，洗衣机软管，排水管。

 六、色母或填充母粒 POE的极低的结晶度使得其对填充有着良好的包容性的流动性，使得POE在色母
粒或填充母粒中当作载体或者代替ＰＥ蜡，使得色母或填充母粒的品质大为改善。 

七、热熔胶 POE可以代替EVA生产热熔胶，较EVA热稳定性更佳。且产品可以做到无异味，低密度，高
的流动涂覆性，浸润性好等。例如用于包装及无纺布领域的热熔胶。也可以与EVA并用！ 
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